
Strålende overstått sommer! 

Vi i Karmøylista har flere saker vi ønsker oppdateringer på. Er det behov for å spare tid i møtet og det 

derfor ønskes å besvare noe av dette skriftlig, vil vi be om at samtlige medlemmer i HHO får innsyn i 

både spørsmål og svar. Helst ønsker vi at det kommer i protokollen.  

Takker for at vi får informasjon av Barne- og ungdomstjenesten førstkommende møte i HHO, som vi i 

Karmøylista bad om før ferien. Vi vil allerede nå si at siden vi har bedt om at de kommer så ønsker vi 

å stille dem noen spørsmål. Vi tilbakemelder dette nå slik at møteleder kan ha det i mente i forhold 

til dagsorden. 

 

Spørsmål og saker. 

1. Vi vil be om en oppdatering av saken som gjelder kommunens eldre boliger utleid til 
mennesker med særskilte behov. Dette i forhold til universell utforming og pleiepersonellets 
arbeidsforhold ifølge arbeidsmiljøloven. Vi er kjent med at noen allerede er tilbudt ny 
leilighet, noe vi setter stor pris på. Vi ønsker uansett å vite hva som må gjøres for at samtlige 
skal få verdige og lovlige boforhold.  

2. Vi ønsker at det opprettes sak til politisk behandling av videre drift av Los stillingen. 
3. Vi ønsker informasjon om kommunens plan for å møte den nye barnevernsreformen.  
4. Vi ønsker informasjon om plan for forebyggende arbeid i kommunen, der flere utredninger 

viser at Karmøy kommune kommer dårlig ut i forhold til barn og unges psykiske helse. Når 
det i tillegg er en sterk skjerping i forhold til når barn kan få tiltak fra barnevernet, ønsker vi i 
Karmøylista at en i større grad ser tjenester og etater i sammenheng.  
Barnevernsleder har allerede uttalt at barn/unge i Karmøy er hele kommunens barn og at 
andre instanser i større grad skal ivareta den tidlige forebyggingen. Dette gjør at vi i 
Karmøylista etterspør en helhetlig plan for å imøtekomme behovet og sikre at det er et 
fungerende offentlig sikkerhetsnett.  

5. Vi ønsker informasjon om planer for hukommelsesteamet og demensarbeidet i kommunen, 
med begrunnelser.  

6. Vi ønsker en oppdatering på KVOS og viser her til enstemmig vedtak i kommunestyret om at 
en skal vurdere KVOS på ny i forhold til nytt lovverk.  

7. Vi ønsker en gjennomgang av Helsesøstertjenesten i kommunen. Hvor stor dekning er det av 
helsesøstre på skolene? hvilken utdanning har de som arbeider som helsesøstre på skolene? 
Vi har hørt at flere helsesøstre har sagt opp og at kommunen har vansker med å holde 
på/rekruttere helsesøstre. Stemmer dette? 

8. Er det fortsatt ventelister på helsestasjon for ungdommer?  
9. Har en sett en økning av vansker blant barn/ unge pga. at helsestasjon har vært nedstengt 

over tid under Covid-19 pandemien.  
10. Hvilke tiltak har kommunen i forhold til selvmord? Vi i Karmøylista har bedt hovedutvalget 

om at det ble laget en egen plan for å forebygge selvmord. Svaret ble at dette skulle 
innlemmes i folkehelseplanen. Det er lite om selvmord i folkehelseplanen og vi undrer oss 
over hva som kan gjøres med dette nå? 
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